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                                                             2024-03-01 

                                                         ZOOM platforma 

 

Posėdis įvyko 2024 m. kovo 1 d. 19.00 val., ZOOM platforma 

Posėdžio pirmininkas – Aleksandras Alekrinskis. 

Posėdžio sekretorius – Romualdas Petrukanecas. 

Posėdyje dalyvauja Vykdomojo komiteto nariai:  

 

Romualdas Petrukanecas; 

Aleksandras Alekrinskis; 

Aurimas Lankas; 

Darius Čereška; 

Egidijus Balčiūnas; 

Vytautas Vaičikonis; 

Martynas Menkevičius; 

Eidris Karevičius; 

 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1) LBKIF eilinės-ataskaitinės Konferencijos darbotvarkės ir datos tvirtinimas (pranešėjas R. 

Petrukanecas) 

2) Sprinto atrankos taisyklių tvirtinimas (pristato V.Vaičikonis) 

3) LBKIF klubų čempionato taisyklių tvirtinimas (pristato V.Vaičikonis) 

4) 2025 m. sprinto perspektyvinės rinktinės formavimo principai (pristato V.Vaičikonis) 

5) 2025 m. rinktinių formavimo kriterijų tvirtinimas (pristato V.Vaičikonis) 
 

 

 

Posėdžio pradžia 19.00  

 

Aleksandras Alekrinskis informavo, kad pagal Lietuvos baidarių ir kanojų irklavimo 

federacijos (toliau – LBKIF) įstatų 20 straipsnio 5 dalį Vykdomasis komitetas gali priimti sprendimus 

ir jo posėdis laikomas įvykusiu, kai posėdyje dalyvauja daugiau  kaip pusė Vykdomojo komiteto 

narių. Dalyvauja 8 nariai, kvorumas yra. 

 

Prieš prasidedant posėdžiui A.Alekrinskio iniciatyva buvo papildyta darbotvarkė, pridėtas 

LBKIF Sprinto varžybų nuostatų tvirtinimas (pranešėjas M. Menkevičius). Bendru sutarimu nutarta 

pridėti šio klausimo nagrinėjimą šiame posėdyje. 



 

1. SVARSTYTA.    LBKIF eilinės-ataskaitinės Konferencijos darbotvarkės ir datos tvirtinimas 

(pristato R. Petrukanecas) 

R. Petrukanecas informavo, kad artėja laikas vykdyti LBKIF Konferenciją, pateikė pasiūlymą 

dėl Konferencijios darbotvarkės bei pravedimo laiko (2024 m. kovo 23 d. Kaune). A. 

Alekrinskis pasiūlė taikyti paskutiniųjų metų praktiką, leidžiant Nariams Konferencijoje 

balsuoti paštu. Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui leisti Nariams balsuoti paštu. 

E.Balčiūnas pasiūlė patikrinti LBKIF Narių „gyvavimo“ statusus Registrų centre, nes yra 

duomenų, kad kai kurie LBKIF Nariai yra likviduojami kaip organizacijos. R. Petrukanecas: 

aš patikrinsiu rekvizitai.lt visų LBKIF Narių juridinius statusus ir apie paieškos rezultatus 

pranešiu LBKIF VK komitetui artimiausiu metu. 

 

Balsavimas: 8 – taip 

NUTARTA. Nutarta vykdyti 2024 m. LBKIF Konferenciją kovo 23 d. Kaune. 

 

 

2. SVARSTYTA.  Sprinto  atrankos  taisyklių svarstymas ir tvirtinimas (pristato V. 

Vaičikonis); 

 

Diskusijos metu buvo nutarta balsuoti  atskirai už kiekvienų varžybų atrankos sistemą 

atskiroms varžyboms. 

 

Atranka į pasaulio ir Europos jaunių ir jaunimo čempionatus (federacija pilnai apmoka 24 

žmonių dalyvavimo čempionatuose išlaidas: 19 sportininkų, 1 vairuotojas, 4 treneriai) 

Balsavimas: 4 už, 1 susilaikė, 2 prieš. 

NUTARTA: Pritarti atrankos taisyklėms. 

 

Atranka į Olimpines žaidynes.  

R. Petrukanecas nusišalino nuo balsavimo. 

Balsavimas: 4 už, 1 susilaikė 

NUTARTA: Pritarti atrankos taisyklėms. 

 

Atranka į Europos suaugusiųjų čempionatą. 

Balsavimas: 7 už. 

NUTARTA: Pritarti atrankos taisyklėms. 

 

Atranka į Olympic hopes varžybas. 

Balsavimas: 7 už. 

NUTARTA: Pritarti atrankos taisyklėms. 



 

D.Čereška iškėlė klausimą dėl dalyvavimo pasaulio Neolimpinių rungčių čempionate 

Uzbekistane. Diskusijoje priimtas sprendimas leisti  D. Čereškai inicijuoti atrankos  parengimą į šį 

čempionatą. Suformulavus pasiūlymą, dėl jo bus vykdomas balsavimas artimiausiame VK posėdyje. 

3. SVARSTYTA. LBKIF klubų čempionato taisyklių tvirtinimas (Pristato V.Vaičikonis) 

 

Diskusija: A. Alekrinskis atkreipė dėmesį, kad į pateiktose klubų čempionato taisyklese yra 

įtrauktas punktas dėl finansinio atlygio už pasiektus rezultatus skyrimo, nors praėjusiame 

posėdyje sutarėme, kad 2024 metais finansinio atlygio nebus. V. Vaičikonis: šis punktas 

įtrauktas dėl to, kad jei federacijos finansinė padėtis metų eigoje pagerės – galėtume 

klubams skirti išmokas. Tai skatintu klubus dalyvauti šiose varžybose. 

Diskusijoje priimtas sprendimas, kad siekiant neklaidinti klubų, būtų išimti punktai kuriuose 

užsimenama apie finansinį skatinimą. 

 

Balsavimas: 7 už. 

NUTARTA. Pritarti LBKIF klubų čempionatų taisyklėms. 

 

4. SVARSTYTA.   2025 sprinto Perspektyvinės rinktinės formavimo principai (pristato 

V.Vaičikonis) 

 

V. Vaičikonis: šis dokumentas leis atrinkti perpektyviausius jaunus sportininkus, kurie 2025 metų 

pavasarį bus komandiruojami į irklavimo stovyklas pietuose, taip eilė metų LBKIF vykdoma 

programa.  

R.Petrukanecas: LBKIF turi Lietuvos jaunių (nelimituota, patekimas į ją pasiekus aukštus rezultatus 

Europos ir pasaulio čempionatuose)  ir Perspektyvinę rinktinę (limituotą – 24 žmonės), nemažai 

Perspektyvinės rinktinės sportininkų įvykdo reikalavimus patekti į Jaunių rinktinę ir taip mažina 

Perspektyvinės rinktinės narių skaičių. Atsiradus tuščioms vietoms  LBKIF VK kiekvienais metais 

papildomai „priimdavo“ į Perspektyvinę rinktinę likusius „už brūkšnio“ sportininkus. Tačiau šiai 

dienai, kai yra drastiškai sumažintas federacijos finansavimas, siūlau išimti punktą dėl „papildomai“ 

įtrauktų sportininkų įtraukimo į Perspektyvinę rinktinę. Bendru sutarimu pritarta tokiam 

pasiūlymui. 

Balsavimas: 6 – už, 1 – susilaikė 

NUTARTA.  Patvirtinti 2025 m. Sprinto Perspektyvinės rinktinės formavimo principus. 

5. 2025 m. rinktinių formavimo kriterijų tvirtinimas (pristato V.Vaičikonis) 

Nesvarstyta. 

6. Papildomai įtrauktas klausimas: LBKIF Sprinto varžybų nuostatų tvirtinimas (pristato M. 

Menkevičius); 

M. Menkevičius: remdamasis praėjusiame VK posėdyje posėdyje priimtais sprendimas bei 

pasiūlymais, pakoregavau Sprinto varžybų nuostatus. Papildomai iškilo klausimas dėl 5000 metrų 

nuotolio rengimo Lietuvos čempionate: trasa netiksli, mažai dalyvių, mažas žiūrovų susidomėjimas.  



Po diskusijų nutarta atskirai balsuoti dėl 5000 m nuotolio vykdymo Lietuvos čempionate. 

Balsavimas: 4 už, 3 prieš. 

NUTARTA: 2024 m. Lietuvos čempionate vykdyti 5000 m varžybas. 

 

Balsavimas dėl LBKIF Sprinto varžybų nuostatų patvirtinimo: 

Balsavimas: 7 už. 

NUTARTA: Pritarti 2024 m. Lietuvos sprinto varžybų nuostatams. 

 

 

 

Posėdžio pabaiga: 20:30 

 

Posėdžio sekretorius                                                                                             Romualdas Petrukanecas 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                      Aleksandras Alekrinskis  

 


